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بازیگر سریال »شهرزاد« بیان 
داشت: واقعیت امر پیشنهادات زیادی 
برای بازی در سینما و تلویزیون دارم، 
اما اگر بخواهم صادقانه بگویم دیگر 
توانش را ندارم. علی نصیریان در 
مورد فعالیت های اخیر خود در عرصه 
بازیگری گفت: در حال حاضر مشغول 
بازی در کار خاصی نیستم و در خانه 
مشغول استراحتم. بازیگر سریال 
»شهرزاد« درباره دلیل کم کاری خود 
در عرصه بازیگری اضافه کرد: واقعیت 
امر پیشنهادات زیادی برای بازی در 
سینما و تلویزیون دارم، اما اگر بخواهم 
صادقانه بگویم دیگر توانش را ندارم. 
نصیریان درباره وضعیت فعلی سینما 
تاکید کرد: سینما 2 سال سخت 
کرونایی را پشت سر گذاشته و نباید 
چندان انتظار ویژه ای برای موفقیت 
در گیشه داشت، طبیعی است اگر 
مخاطبان هنوز برای بازگشت به 
سینما شک داشته باشند زیرا بیماری 
سختی را پشت سر گذاشته اند و باید 

به آنها مهلت داد. وی در همین رابطه 
ادامه داد: البته من معتقدم که سینما 
وقت مناسبی برای تفکر داشت، برای 
اینکه بتواند در دوران تعطیلی خود 
برای تولیدات بهتر و بیشتر تلاش 
کند، به شخصه امیدوارم طی این دو 
سال فیلمنامه های خوبی نوشته شده 
باشد. به نظر من می توان در شرایط 
فعلی به جوانان بهای بیشتری داد، 
این جوانان هستند که آینده سینما 
را می سازند، طی سال های گذشته 

فیلم های خوبی از نسل جوانان به 
سینما آمده که نشان دهنده پتانسیل 
بالای این نسل برای آینده است. 
نصیریان درباره سینما در قرن جدید 
اضافه کرد: به نظرم سینما نیازمند 
تغییری اساسی در قرن جدید است، 
ما در مرحله تازه ای تجربه تصویر قرار 
داریم و اگر می خواهیم خودمان و 
سینمای مان حرفی برای گفتن داشته 
باشد نباید به راهی که تا امروز رفته ایم 
اکتفا کنیم. نصیریان درباره راهکار 

موفقیت بازیگران جوان در سینما 
گفت: از نظر من تمرین و یادگیری 
مهم ترین اصل در راه یک بازیگر است، 
مهم نیست چند سال داشته باشید، 
همواره باید یاد بگیرید، همواره هم 
اینطور نیست که از کسی که سنش 
از شما بالاتر است چیزی بیاموزید، 
گاها پیش می آید که شخصا از یک 
کارگردان جوان نکات زیادی را یاد 
سینمایی  فیلم  بازیگر  می گیرم. 
»گاو« در همین رابطه خاطرنشان 
کرد: آنچه به نسل جوان و نوجوان 
بازیگر توصیه می کنم این است که 
هیچگاه مطالعه، تمرین و تکرار را 
کنار نگذارند، هرچه برای موفقیت 
در بازیگری وجود دارد در همین سه 
کلمه نهفته است، از سویی همان طور 
که گفتم تا لحظه ای که خود را بازیگر 
می دانند آماده درک و یادگیری 
نکات و اتفاقات تازه باشند تا همواره 
به عنوان یک بازیگر به روز و آماده 

شناخته شوند.

 کنسرت »محمد 
 آخرین وضعیت معتمدی«  در تهران   

خانه موزه »عزت  ا... انتظامی« 
مدیر »خانه- موزه« انتظامی با تاکید براینکه تلاش می کند 
عضوی از خانواده انتظامی در مدیریت این مکان حضور داشته 
باشد، از برگزاری مراسمی برای نکوداشت زنده یاد عزت ا... انتظامی 
به مناسبت سالروز ۹۷ سالگی این هنرمند، خبر داد. شکرخدا 
گودرزی درباره وضعیت بازدید مردم و اجرای نمایش در »خانه- 
موزه« انتظامی پس از روزهای اوج شیوع کرونا بیان کرد: بازدید از 
خانه- موزه انجام می شود ولی با توجه به ساعت  کار که دولت اعلام 
کرده برای مردم و علاقه مندان امکان بازدید از ۸ صبح تا ساعت 
13و30 فراهم است. درباره اجراها هم در حال گفت وگویی با چند 
گروه نمایشی هستیم تا پس از نمایش کودک که تازه تمام شده 
اجرای جدیدی روی صحنه برود. او در پاسخ به اینکه آیا در این 
ساعت از روز، بازدیدی انجام می شود و امکان تغییر آن به زمان 
اجرای نمایش که معمولا عصرهاست وجود ندارد؟ گفت: بازدید 
داریم ولی این تغییر ساعت هم سراسری است. وی افزود: روز 
سه شنبه 31 خردادماه ساعت 1۹ مراسم نکوداشت و تولد آقای 
انتظامی را داریم که این کار با همکاری و حضور انجمن بازیگران 
خانه سینما، موسسه هنرمندان پیشکسوت و معاونت اجتماعی 
منطقه یک شهرداری تهران در محل خانه -  موزه برگزار می شود و 
امیدوارم پس از سه سال که نتوانستیم برنامه ای را تدارک ببینیم، 
امسال مراسمی شایسته و درخور اجرا شود تا مردم هم بتوانند 
استفاده کنند. گودرزی درباره برخی مواردی که پیش تر مجید 
انتظامی، فرزند عزت ا... انتظامی-  درباره تغییرات خانه- موزه و نیز 
حضور یکی از اعضای خانواده در مدیریت آنجا مطرح کرده بود و 
اینکه آیا اتفاق تازه ای در این باره رخ داده است؟ توضیح داد: از آنجا 
که به خاطر کرونا همه چیز تعطیل بود، واقعیت امر این است که 
شرایط برای پیگیری وجود نداشت و همه کارها مختل شده بودند، 
اما طبیعتا نگاه من این است که آقا مجید انتظامی حضوری جدی 
در خانه- موزه داشته باشند. البته این را تاکید می کنم که صرفا 
با خواست من این کار شدنی نیست، چون یک تصمیم بالادستی 
است تا مدیریت خانه- موزه به صورت هیات امنایی شود. من تلاش 
خود را به عنوان فردی که تمایل دارم یک نفر از خانواده آقای 
انتظامی حضور داشته باشد، حتما خواهم کرد تا نشانی از خانواده 
انتظامی را در اینجا داشته باشیم، اما هیات امنایی شدن باید توسط 
شهرداری و سازمان فرهنگی به نتیجه برسد که فقط هم این یک 
موزه نیست و چند مکان دیگر مثل موزه دکتر حسابی، شهید 
مطهری و شهید بهشتی هم همین شرایط را دارد و اگر قرار باشد 
اتفاقی بیفتد باید برای همه آ ها، بیفتد. مجید انتظامی که سال 
13۹۸ نسبت به بی ارتباط بودن تغییرات و طراخی خانه-موزه با 
خانه پدری اش انتقاد داشت، سال 13۹۹ از کارهایی که در آن برای 
بهترشدن وضعیت انجام شده بود قدردانی کرد و همچنین گفت 
که »قرار بوده خانه-موزه، شورایی اداره شود و همیشه دست کم 
یک »انتظامی« در آن حضور داشته باشند که این اتفاق تاکنون 
نیفتاده است.« عزت ا... انتظامی متولد 30 خردادماه سال 1303 

بود که روز جمعه 2۶ مرداد 13۹۷ در سن ۹۴ سالگی درگذشت.

 نمی توانم اعتبارم را 
مخدوش کنم

بیـــن المـــلل

وزارت دفاع چین اعلام کرد که این کشور با موفقیت 
یک موشک ضدبالستیک را شلیک کرد. به گزارش 
فارس، در شرایطی که تنش ها بین چین و آمریکا بر 
سر موضوعاتی از قبیل تایوان تشدید شده است، پکن 
ششمین آزمایش موفق شلیک موشک ضدبالستیک 
خو را انجام داد. موشک ضدبالستیک که یکی از انواع 
دفاع موشکی است، موشکی است که به سوی یک 
موشک بالستیک و برای انهدام آن در آسمان پرتاب 
می شود. به گزارش وبگاه چینی »گلوبال تایمز«، وزارت 
دفاع چین اعلام کرد که این کشور با موفقیت یک 
موشک ضدبالستیک را آزمایش کرد. این رسانه چینی 
با اشاره به این شلیک موشک ضدبالستیک نوشت: 
»تحلیلگران می گویند این رهگیری موفق قابلیت 
اطمینان بخش چتر موشک ضدبالستیکی چین را در 
زمانی که فناوری های موشک های بالستیک و رهگیر 

موشک های ضدبالستیکی در حال پیشرفت هستند، 
به اثبات رساند.« به گزارش گلوبال تایمز، وزارت دفاع 
چین اعلام کرد که این آزمایش موفق موشکی در درون 
مرزهای چین و شبانه انجام شد و موشک به هدف 
تعیین شده اصابت کرد. به گفته این وزارتخانه، »این 
آزمایش، ماهیت دفاعی دارد و هیچ کشوری را هدف قرار 
نمی دهد.« وزارت دفاع چین همچنین خبر داد که این 
کشور تاکنون شش آزمایش موشک ضدبالستیک انجام 
داده و آخرین بار، چنین آزمایشی را در ماه فوریه 2021 
انجام داده است. چین در سال های 2010، 2013، 
201۴ و 201۸ هم موشک ضدبالستیک آزمایش 
کرده بود. یک کارشناس نظامی چینی که نخواست 
نامش فاش نشود، به گلوبال تایمز گفت: »آزمایش های 
بیشتر نشان می دهد که چنین آزمایش هایی به دفاع و 
امنیت ملی چین کمک و به عنوان یک عامل بازدارنده 

در برابر باج گیری های هسته ای عمل می کند.« شبکه 
آمریکایی »سی ان ان« به خبر منتشر شده درباره آزمایش 
موفق موشک ضدبالستیک چین واکنش نشان داد. در 
گزارش این رسانه نزدیک به دموکرات ها آمده است: 
این آزمایش در بحبوحه افزایش تنش ها در منطقه، 
با موجی از آزمایش های موشکی اخیر کره شمالی از 
جمله موشک های بالستیک کوتاه برد و یک موشک 
قاره پیمای احتمالی انجام می شود. مقامات کره جنوبی 
و ایالات متحده همچنین هشدار داده اند که فعالیت 
مجدد در سایت آزمایش اتمی کره شمالی نشان می دهد 
که این کشور ممکن است یک آزمایش اتمی انجام دهد. 
رسانه ای شدن خبر آزمایش موشک ضدبالستیک چین 
در شرایطی انجام شده که تنش ها بین این کشور و آمریکا 
بر سر موضوعاتی از قبیل تایوان ادامه دارد. پیش تر 
رسانه های دولتی چین گزارش دادند که این کشور روز 
جمعه هفته گذشته، سومین ناوهواپیمابر خود به نام 
»فوجیان« را به آب انداخت. این کشتی جنگی که کاملا 
در داخل چین طراحی و ساخته شده، گامی دیگر به 

سوی نوسازی ارتش چین محسوب می شود.

چین موشک ضدبالستیک آزمایش کرد

گـــــزارش
ارتباط با آمریکا برای روسیه مضر است

معاون شورای امنیت ملی روسیه با بیان اینکه مسکو 
اکنون هیچ رابطه ای با آمریکا ندارد، گفت: نیازی هم به 
احیای روابط نیست زیرا ارتباط با واشنگتن برای کشورش 
زیان بار است. به گزارش فارس، »دیمیتری مدوِدف« در 
مصاحبه با شبکه »ریانووستی«، ضمن بیان اینکه مسکو 
اکنون هیچ رابطه ای با آمریکا ندارد، افزود نیازی هم به 
احیای این روابط نیست. وی در این باره توضیح داد: ما در 
حال حاضر هیچ رابطه ای با ایالات متحده نداریم. روابط در 
صفر درجه کِلوین هستند. نیازی هم به احیای روابط نیست. 
فعلا هم نیازی به مذاکره با آنها نیست. این برای روسیه 
مضر است. بر این اساس، رئیس جمهور سابق روسیه معتقد 
است که آمریکا باید واقعا نیاز به گفت وگو درباره سلاح های 
استراتژیک را ضروری بداند و خود خواستار تداوم آنها شود. 
مدودف اظهارداشت: »بگذارید آمریکایی ها دنبال ما بدوند یا 
بخزند و درخواست مذاکره کنند. آن موقع است که به عنوان 
یک لطف ویژه از سمت روسیه قدر مذاکرات را می دانند. 
مدودف خاطرنشان کرد اکنون مذاکرات در وضعیت »مُرده« 

قرار دارد. 
 

وعده جدید بروکسل به کی یف برای 
عضویت در اتحادیه اروپا

رئیس کمیسیون اروپا وعده داد اطمینان دارد که اوکراین 
وضعیت نامزدی عضویت در اتحادیه اروپا را دریافت می کند. 
به گزارش فارس، »اورسولا فون در لین« رئیس کمیسیون 
اروپا باردیگر وعده بروکسل برای عضویت اوکراین در اتحادیه 
اروپا را تکرار کرد. به نوشته وبگاه شبکه »دویچه وله«، رئیس 
کمیسیون اروپا در مصاحبه با شبکه »ایِ آر دی« آلمان گفت 
که اطمینان دارد که اوکراین وضعیت نامزدی عضویت در 
اتحادیه اروپا را دریافت خواهد کرد. »فون« افزود: »قاطعانه 
باور دارم در زمینه حمایتی دریافت می کنیم، تصمیم مثبتی 
خواهیم گرفت. این یک تصمیم تاریخی است که شورای اروپا 
باید اتخاذ کند.« وعده های اتحادیه اروپا به اوکراین برای 
دریافت نامزدی عضویت در این نهاد اروپایی در حالی صورت 
می گیرد که کی یف از چند دهه پیش خواستار پیوستن به 
آن است. روز جمعه در بحبوحه درگیری های اوکراین، فون 
در لین در اقدامی »نمادین« اعلام کرد که کمیسیون اروپا 
با پذیرش نامزدی عضویت اوکراین در اتحادیه اروپا موافقت 
کرده است. با این حال این مقام اروپایی اعلام کرد، اوکراین 
برای تبدیل وضعیت نامزدی به عضویت کامل باید اصلاحات 
و اقدامات پیش نیاز را انجام دهد. پس از موافقت کمیسیون 
اروپا با اعطای وضعیت نامزدی به اوکراین، 2۷ عضو اتحادیه 
اروپا در نشست های پنجشنبه و جمعه این هفته در شورای 
اروپا به آن رأی خواهند داد. به گفته سران اتحادیه اروپا از 
جمله رئیس جمهور فرانسه و صدر اعظم آلمان، تایید نهایی 
و عضویت کامل اوکراین در این نهاد اروپایی ممکن است 

سال ها یا حتی دهه ها طول بکشد. 

نخست وزیر لیبی: 
  گفت وگو و آشتی

 اساس کار دولت است

نخست وزیر لیبی مکلف شده از سوی پارلمان 
این کشور تاکید کرد که گفت وگو و آشتی اساس 
کابینه اش بوده و او به دنبال غلبه بر زبان خشونت و 
اسلحه در لیبی است. به گزارش ایسنا، فتحی پاشاغا، 
نخست وزیر لیبی که از سوی پارلمان این کشور تعیین 
شد، در گفت وگویی تلویزیونی اظهار کرد، گفت وگوی 
سیاسی که از سال 201۴ با نظارت سازمان ملل میان 
گروه های لیبیایی برقرار است، موفق بوده و نتایج 
چشمگیری از این ابتکار عمل که هنوز ادامه دارد، 
حاصل شده است. پاشاغا درباره نحوه اجرای طرح 
گفت وگو با وجود اختلاف نظرهای فعلی افزود: طرح 
گفت وگو ویژه دولت بوده و هدف از آن گفت وگو با هر 
گروه سیاسی، امنیتی و نظامی در داخل لیبی بدون 
هیچ گونه استثنا و یا کنترلی است و این مانع نمی شود 
که از راه های مسالمت آمیز و سیاسی و به دور از زبان 
خشونت و اسلحه، مخالفتی با دولت وجود داشته 
باشد. نخست وزیر مکلف لیبی ادامه داد: هیات سازمان 
ملل پس از آن بسیار ضعیف شد که کارمندان خود 
را با افرادی ناآشنا با پرونده لیبی جایگزین کرد و در 
نتیجه آن غفلتی درمورد این پرونده رخ داد که کابینه 
رو به پایان )دولت وحدت ملی به ریاست عبدالحمید 
دبیبه( از آن استفاده کرد، کابینه دبیبه دلیل اصلی 
برگزارنشدن انتخابات 2۴ دسامبر 2021 پیش از 
اتمام نقشه راه تصویب شده در مجمع گفت وگوی 
سیاسی بود. او افزود: این کابینه از ضعیف بودن هیات 
سازمان ملل و قدرتی که در روزهای اول تشکیلش 
از طرف مردم و جامعه جهانی دریافت کرده بود، در 
راستای ممانعت از این گفت وگو استفاده کرد و این 
تلاش ها مسیر انتخابات را به شکل کامل مسدود کرد 
و ما مجبور شدیم رایزنی های سیاسی را آغاز کرده و 
نقشه راه پارلمان را به عنوان یک روند سیاسی متکی بر 
توافقنامه سیاسی امضا شده در سال 201۵ و قطعنامه 
شماره 22۵۹ سازمان ملل در پیش بگیریم. پاشاغا در 
پایان نیز از نبود پیام هایی جدی از سوی جامعه جهانی 
که دولت وحدت ملی لیبی را مسئول برگزارنشدن 

انتخابات بداند، انتقاد کرد.

»راکل گاریدو«: نخست وزیر باید استعفا دهد 

ناکامی »مکرون« در کسب اکثریت 
کوتــــاه

ناکامی رئیس جمهوری فرانسه در کسب اکثریت مطلق 
پارلمان جدید سبب شده تا درخواست های متعددی از 
سوی احزاب و گروه های مخالف برای استعفای نخست وزیر 
مطرح شود. به گزارش ایرنا از روزنامه فرانسوی »لوفیگارو«، 
اعلام نتایج اولیه انتخابات پارلمانی که نشان داد احزاب 
طرفدار »امانوئل مکرون« نتوانسته اند اکثریت مطلق را از 
آن خود کنند، »الیزابت بورن« را با فراخوان های متعددی 
برای استعفا مواجه کرده است. بر پایه قانون اساسی فرانسه، 
رئیس جمهوری موظف است در صورت ناکامی در کسب 
اکثریت مطلب در انتخابات پارلمانی، نخست وزیر را از 
میان احزاب دارای اکثریت انتخاب کند. برای این حالت نیز 
تقسیم قدرت میان رئیس جمهوری و نخست وزیر پیش بینی 
شده است. این بار اما به رغم ناکامی احزاب طرفدار مکرون 
در کسب اکثریت قاطع، حزب دیگری نیز موفق به کسب 
اکثریت نشده است. »استانیسلاس گرینی« وزیر انتقال و 
خدمات عمومی فرانسه در مصاحبه ای اعلام کرد: به طور 
حتم بورن نخست وزیر می ماند و تا زمانی که مجلس تصمیم  
دیگری بگیرد به فعالیت خود ادامه خواهد داد. »رشیده 
داتی« از چهره های سیاسی مخالف مکرون که در دور 
نخست انتخابات پارلمان موفقیت خود را به عنوان نماینده 
حزب »فرانسه تسلیم ناپذیر« تضمین کرد، درخواست 
تغییر نخست وزیر را مطرح کرد و گفت: به نظرم بورن باید 
برود و این بسیار واضح است. بورن برای سخنرانی سیاسی 
خود از اقلیت برخوردار است. بورن در صورت باقی ماندن 
در پست خود باید در ۵ ژوئیه )1۴ تیر( در مجلس ملی در 

مورد سیاست عمومی فرانسه سخنرانی کند. این نخستین 
فرصت مهم نخست وزیر برای معرفی برنامه هایش به 
نمایندگان مجلس و تاکید بر تعهد به وظایفش محسوب 
می شود. اگر او در این سخنرانی موفق نشود، نمایندگان 
می توانند درخواست برکناری او را مطرح کنند. »راکل.

گاریدو« دیگر نماینده پیروز در انتخابات پارلمانی از حزب 
»فرانسه تسلیم ناپذیر« نیز اعلام کرد: منطقی این است 
که نخست وزیر باید استعفا کند. دیگر دولت بورن وجود 
نخواهد داشت و او باید مسئولیت شکست حزب مکرون 
در انتخابات پارلمانی را بپذیرد. از سوی دیگر »ماتیلد پانو« 
رهبر نمایندگان حزب فرانسه تسلیم ناپذیر در مجلس نیز 
احتمال مطرح شدن درخواست برکناری بورن را در مجلس 
رد نکرد و اظهارداشت: این مساله را باید با سایر اعضای حزب 

»نوپس« مطرح کنیم. الیزابت بورن اعتبار خود را از دست 
داده است. مطابق ماده 12 قانون اساسی فرانسه دولت 
می تواند مجلس را منحل کند. همین امر سبب شده است تا 
برخی رسانه ها این احتمال را مطرح کنند که مکرون به امید 
کسب اکثریت مطلق از این ماده استفاده کند. اما سخنگوی 
دولت در اظهاراتی عنوان کرد که انحلال مجلس در دستور 
کار نیست. »اولیویا گرگوری« همچنین با تاکید بر باقی 
ماندن الیزابت بورن در ترکیب کابینه اعلام کرد: سه وزیری 
که موفق نشدند در انتخابات مجلس پیروز شوند کابینه 
را ترک می کنند. وی افزود: ترمیم کابینه و اعلام وزرای 
جدید در روزهای آینده محقق می شود.   مردم فرانسه هفته 
گذشته و یکشنبه )12 و 1۹ ژوئن/ 22 و 2۹ خرداد( در دو 
دوره انتخابات پارلمانی کشورشان صاحبان ۵۷۷ کرسی 
مجلس را مشخص کردند. در انتخابات دیروز احزاب طرفدار 
»امانوئل مکرون« رئیس جمهوری فرانسه 2۴۵ کرسی را 
به خود اختصاص دادند و به این ترتیب مکرون دوره دوم 
پنج ساله ریاست جمهوری خود از حمایت اکثریت قاطع 
نمایندگان محروم شد. مهم ترین ائتلاف رقیب موسوم به 
»نوپس« نیز که با رهبری »ژان لوک ملانشون« از حزب 
»فرانسه تسلیم ناپذیر« از چهره های سیاسی چپگرای 
فرانسه متحد شده بودند با 131 کرسی، عنوان قوی ترین 
اپوزیسیون را از آن خود کرد. حزب راستگرای افراطی 
»مجمع ملی« با رهبری »مارین لوپن« رقیب اصلی مکرون 
در انتخابات ریاست جمهوری نیز فراتر از انتظارها با کسب 
۸۹ کرسی به بهترین جایگاه در تاریخ این حزب دست یافت.

علی نصیریان:

سینمــا نیازمند تغییری اسـاسی است

حسن دادشکر که چندی پیش 
به دلیل بیماری قلبی جراحی شده 
بود، می گوید حالش خیلی بهتر است 
ولی متاسفانه شرایط به گونه ای نیست 
که بتواند کار کند. این هنرمند افزود: 
نمی توانم اعتبار چندین ساله خود 
را مخدوش کنم و به تئاتر به عنوان 
سرگرمی صرف بنگرم. او ادامه داد: 
خوشبختانه حالم خیلی بهتر است 
و خداوند سلامتی دوباره ای به من 
بخشید. این هنرمند در پاسخ به این 
سخن که آیا بنای اجرای کار تازه ای 
دارد، توضیح می دهد: کار هست ولی 

متاسفانه حمایت نیست. 

کارگردان فیلم »والدین امانتی« معتقد 
است که اگرچه شرایط اقتصادی بر کم شدن 
استقبال مخاطبان از فیلم ها بی تاثیر نیست، 
اما اگر حال مردم کمی خوب باشد رونق هم به 
سینما برمی گردد. حسین قناعت در سال های 
گذشته فیلم های »قهرمانان کوچک« و »تپلی و 
من« را ساخت و در 2 سال کرونایی هم کارکردن 
را متوقف نکرد. او در این روزها فیلم »والدین 
امانتی« را در حال اکران دارد ولی شرایط برای 
این فیلم کودک و نوجوان مناسب نیست چرا 
که با وجود شعارهای حمایتی از فیلم های 
کودک »والدین امانتی« در بیشتر سینماها 
فقط تک سانس دارد. قناعت گفت:  در اکران 
یک فیلم تبلیغات بسیار اهمیت دارد ولی همین 
چند شب قبل که اکران مردمی داشتیم در 
تمام طول مسیر به سمت سینما می دیدم که 
بیلبوردهای شهری در اختیار فیلم های دولتی 

هستند و از فیلمی که برای کودکان ساخته شده 
حمایتی نمی شود و حتی تیزری که به تلویزیون 
داده ایم هنوز برای پخش تایید نشده در حالی که 
دو هفته از شروع اکران می گذرد و این کارهای 
تبلیغاتی باید پیش از اکران انجام شود. او افزود: 
به نظرم در حال حاضر نکته مهم تر گرانی بلیت 
در شرایط اقتصادی امروز جامعه و حال مردم 
است، به دلیل فشارهای اقتصادی خانواده های 
زیادی دیگر این توانایی را ندارند که کودکان خود 
را به سینما ببرند و به همین دلیل می بینیم که 
سینما کم کم در حال خارج شدن از سبدخانوار 
است. من دو، سه سال قبل را به یاد می آورم که 
فیلم » تپلی ومن« در همین زمان اکران شد و در 
روزهای آخر هفته و روزهای نیم بها  فروش خوبی 
داشت، اما الان اصلا چنین اتفاقی نمی افتد. علاوه 
براین فکر می کنم شرایط اجتماعی هم در عدم 
استقبال مردم از فیلم ها موثر است. این در حالی 

است که خودم در یکی از سینماها فیلم را با 
بچه ها تماشا کردم و آنها خیلی استقبال خوبی 
داشتند چون »والدین امانتی« با ریتم تند و 
شادی که دارد برای بچه ها و خانواده هایشان 
جذاب و سرگرم کننده است. قناعت در پاسخ به 
اینکه فکر می کند چکاری را می توان به عنوان 
یک مُسکن برای این روزهای سینما انجام داد؟ 
بیان داشت:  به نظرم تنها مسکن همین است که 
حال دل مردم خوب باشد ولی متاسفانه الان 
وضعیت بسیار سخت شده و اولویت مردم گذران 
زندگی است، تازه اگر بتوانند از عهده آن برآیند. 
شرایط اجتماعی و روحی مردم ما با شرایط دو 
سال و چهار سال قبل بسیار متفاوت است ولی 
با این حال امیدوارم با  پایان امتحانات مدارس و 
پخش تیرزهای تبلیغی از تلویزیون پس از اصلاح 
مواردی که مدنظرشان بود، شرایط بهتر شود. در 
فیلم »والدین امانتی« بیژن بنفشه خواه، آناهیتا 
همتی، شبنم قلی خانی، یوسف صیادی، بهنوش 
بختیاری، رامین ناصرنصیر، فاطمه هاشمی، 

مهسا ایرانیان، عباس محبوب و... بازی کرده اند.

مسکنی برای حال این روزهای سینما 

 اعلام ضوابط »عرصه« 
و »حریم« مجموعه تئاترشهر

ضوابط و مقررات حفاظتی عرصه و حریم 
کمیته  فنی  کارشناسان  توسط  تئاترشهر 
تعیین حریم آثار تاریخی کشور در وزارت 
گردشگری  و  صنایع دستی  فرهنگی  میراث 
تعیین و به مدیریت مجموعه تئاترشهر اعلام 
شد. سیدمحمدجواد طاهری، رئیس مجموعه 
تئاترشهر با ارائه ضوابط و مقررات حفاظتی عرصه 
و حریم این مجموعه توضیح داد: طی روزهای 
گذشته جلسه مشترکی با نمایندگان اداره کل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
استان تهران در تئاترشهر برگزار و براساس آن 
ضوابط و مقررات حفاظتی عرصه و حریم این 
اثر تاریخی هنری با شماره ثبت 122۷۶ توسط 
کمیته تعیین حرائم آثار تاریخی کشور، تعیین و 
ارائه شد. وی با قدردانی از افرادی که طی ماه های 
گذشته در حوزه تعیین حریم و عرصه مجموعه 
تئاترشهر همکاری موثری داشتند، گفت: آنچه 
انجام گرفته محصول رایزنی های فراوانی است 
که مدیریت گذشته و فعلی اداره کل هنرهای 
نمایشی روی اجرایی شدن آن تاکید فراوانی 
داشتند و در حال حاضر بسیار خوشحالیم که 
به واسطه این همراهی ها شاهد اتفاقی هستیم 
که می تواند نقطه شروع بسیار ارزشمندی برای 
تئاترشهر  محوطه  مناسب سازی  و  بهسازی 
برای استفاده تمامی شهروندان، تماشاگران 
و هنرمندان فرهیخته هنر نمایش باشد. در 
این راه شهرداری تهران به عنوان یک بازوی 
اخیر  ماه های  طی  که  اجرایی  قدرتمند 
همکاری های بسیار خوبی با وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی برای حل مشکلات پیرامونی 
مجموعه تئاترشهر داشته می تواند آغازگر فصل 
تازه ای از همکاری ها و اجرای پروژه های مختلف 
فرهنگی برای بهبود شرایط باشد. طاهری بیان 
کرد: به واسطه تاکیدی که وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی، معاون امور هنری و مدیرکل هنرهای 
نمایشی روی موضوع حریم تئاترشهر دارند، نهایت 
تلاش خود را انجام می دهیم که با اتکا به اعلام 
رسمی ضوابط و مقررات حفاظتی عرصه و حریم 
مجموعه، با همراهی و مشارکت سایر دستگاه ها 
و مجموعه های مرتبط از جمله شهرداری تهران، 
شورای اسلامی شهر تهران، نیروی انتظامی و 
دیگر نهادهای مرتبط بتوانیم به زودی شاهد 
محیطی امن و به دور از اتفاقات ناگواری باشیم که 
طی ماه های اخیر هر روز میزان آنها افزایش پیدا 
کرده و موجب بحرانی شدن اوضاع شده است. 
رئیس مجموعه تئاترشهر از اجرایی شدن طرح ها 
و ایده های مرتبط با بهسازی حریم مجموعه 
تئاترشهر پس از برگزاری جلسات تخصصی با 

کارشناسان طی روزهای آینده خبر داد. 

تازه ترین کنسرت محمد معتمدی، 
خواننده موسیقی ایرانی پس از وقفه ای 
چهارساله، روز 2۷ تیرماه سالجاری در 
تالار بزرگ وزارت کشور برگزار خواهد 
شد. محمد معتمدی درباره این کنسرت 
نوشته است: »پس از چهارسال دوباره 
در تهران روی صحنه خواهیم رفت. 
اسپانسر یا حامی مالی نداریم و مثل 
همیشه بیلبورد هم نداریم. فقط شما را 
داریم و البته خدا را. به امید دیدار.« هنوز 
از ارکستر موسیقی که قرار است با محمد 
معتمدی در این کنسرت همراهی داشته 

باشند، اطلاعی در دست نیست.


